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PROTOKÓŁ Z OBRAD  

XXVIII WALNEGO ZEBRANIA CZŁONKÓW  

ZWIĄZKU MIAST I GMIN NADNOTECKICH 
Nakło nad Notecią (woj. kujawsko-pomorskie), 05.02.2015 r. 

 
PORZĄDEK OBRAD 

1. Przywitanie, otwarcie obrad.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Wybór Przewodniczącego Zebrania, Z- cy Przewodniczącego, Sekretarza. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków ( lub powierzenie obowiązków Komisji 

Przewodniczącemu i Sekretarzowi Zebrania ).  

5. Przyjęcie porządku obrad.  

6. Przyjęcie protokołu XXVII Walnego Zebrania Członków Związku                                

(Brzoza, 10.06.2014r.). 

7. Przedstawienie sprawozdania merytoryczno- finansowego Zarządu Związku                        

z  działalności  Stowarzyszenia  w  latach 2011- 2014. 
8. Informacja dotycząca partnerstwa w projekcie „Z naturą na co dzień”- filmy i szkolenia 

zrealizowane w ramach projektu – Lider: TV Astra Studio Poznań.  

9. Informacja dotycząca partnerstwa w projekcie „Kompleksowa promocja markowego 

produktu turystyki wodnej Wielka Pętla Wielkopolski” (WRPO 2007-2013)-            

Lider: WOT Poznań. 

10. Dyskusja  nad złożonym sprawozdaniem i przedstawionymi informacjami.  

11. Stanowisko Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia ( nie udzielenia ) absolutorium 

dla Zarządu Związku Miast i Gmin Nadnoteckich. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia ( nie udzielenia ) absolutorium dla Zarządu 

Związku Miast i Gmin Nadnoteckich. 

13. Powołanie Komisji Skrutacyjnej (3 osoby).  

14. Wybór Prezesa Zarządu  

a)    zgłaszanie kandydatur, 

b)    głosowanie,  

c)    przedstawienie wyników, 

d)    podjęcie uchwały. 

15. Wybór pozostałych członków Zarządu (6 osób) 

a)    zgłaszanie kandydatur, 

b)    głosowanie,  

c)    przedstawienie wyników, 

d)    podjęcie uchwały. 

16. Wybór Komisji Rewizyjnej Związku (4 osoby) 

a)    zgłaszanie kandydatur,  

b)    głosowanie,  

c)    przedstawienie wyników, 

d)    podjęcie uchwały. 

17. Podjęcie uchwał XXVIII Walnego Zebrania Członków: 

17.1. Uchwała w sprawie przeniesienia nadwyżki przychodów nad kosztami za 2014 rok, 

która zwiększy Fundusz Statutowy Stowarzyszenia. 

17.2. Uchwała w sprawie planu działania ZWIĄZKU na rok 2015. 
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17.3. Uchwała w sprawie budżetu ZWIĄZKU na rok 2015. 

18. Wnioski i dyskusja. 

 

Zakończenie obrad.  

 

Ad. 1-3)  

XXVIII Walne Zebranie Członków Związku odbyło się w Nakle nad Notecią. Zgodnie 

z programem spotkania obrady rozpoczęto od prezentacji obiektu Przystani Wodnej w Nakle 

nad Notecią. Inwestycja zrealizowana została przez Powiat Nakielski. O budowie obiektu 

opowiedział zebranym Starosta Nakielski Tomasz Miłowski, który poinformował że w 

grudniu 2014 r. odbyło się otwarcie techniczne obiektu, między innymi z udziałem 

przedstawicieli Związku ale wiosną 2015 roku planowane jest otwarcie z udziałem 

mieszkańców, którym w szczególności służyć ma ten obiekt. O  terminie uroczystości 

powiadomieni zostaną delegaci. Starosta podkreślił, że ważna jest współpraca pomiędzy 

gminami, powiatami ale także regionami. Na ręce Prezesa- Związku Franciszka Strugały 

przekazał planszę z fotografiami wybudowanej Przystani Wodnej w Nakle nad Notecią. Pan 

Starosta podkreślił również, że Nakło nad Notecią liczy na pozyskanie środków finansowych 

w nowej perspektywie finansowej na rozwój szkolnictwa zawodowego, w tym jednej z dwóch 

w Polsce, Szkoły Żeglugi Śródlądowej w Nakle n. Not. Starosta zachęcił także do 

rozpropagowania w gminach informacji o możliwości kontynuowania nauki w Zespole Szkół 

Żeglugi Śródlądowej w Nakle nad Notecią. Absolwenci szkoły znajdują się bowiem w 

elitarnej grupie zawodów, w której mają zagwarantowane zatrudnienie zgodnie ze swoim 

wykształceniem. 

Uczestnicy spotkania obejrzeli prezentację multimedialną obrazującą poszczególne 

etapy powstawania obiektu, nazywanego „perłą” na szlaku wodnym Noteci. Starosta 

Nakielski podkreślił również, jak ważne są wspólne działania jednostek zrzeszonych w 

Związku, bo jedynie takie spójne oddziaływanie ma szansę zostać zauważone na szczeblu 

centralnym, który do tej pory w niewielkim stopniu wspierał oddolne działania podejmowane 

przez samorządy. Wspomniał również o powstającym Nadnoteckim Parku Przemysłowym w 

Paterku i wyraził nadzieję, że kiedyś Noteć będzie mogła być wykorzystywana nie tylko 

turystycznie, ale również gospodarczo. Poinformował, że 19 czerwca 2015 r. (piątek) w Nakle 

nad Notecią planowane jest zakończenie Flisu Noteckiego i bardzo ważny będzie udział jak 

największej liczby jednostek pływających, tak jak to miało miejsce podczas otwarcia 

przystani w Drawsku i Czarnkowie (2011 r.). Następnego dnia uczestnicy imprezy w Nakle 

nad Notecią wezmą udział w „Sterze na Bydgoszcz.” Starosta Nakielski- Tomasz Miłowski 

podziękował za wybór Przystani Wodnej w Nakle nad Notecią na miejsce tak ważnego 
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spotkania sprawozdawczo- wyborczego Związku Miast i Gmin Nadnoteckich. Odbył się 

spacer po obiekcie przystani.  

Właściwe obrady rozpoczęły się od przywitania wszystkich zebranych przez Prezesa 

Zarządu Związku- Franciszka Strugałę. Prezes podziękował Panu Staroście Nakielskiemu za 

pełnienie roli gospodarza spotkania oraz zaprezentowanie zrealizowanej inwestycji. Prezes 

Związku nawiązał do niedawnych wyborów samorządowych i złożył gratulacje wszystkim, 

którzy zostali wybrani przez mieszkańców miast i gmin nadnoteckich w wyborach 

samorządowych. Powitano gości oraz delegatów uczestniczących w obradach.  

Następnie stwierdzone zostało quorum władne do podejmowania prawomocnych 

uchwał (obecnych było 12 członków zwyczajnych, na 15). Listy obecności- zał. nr 1.  

Na Przewodniczącego Zebrania wybrano delegata Gminy Zwierzyn- Andrzeja 

Wiśniewskiego. Propozycja została przyjęta w wyniku głosowania (11 „za” przy jednym 

głosie „wstrzymującym”). Zastępcą przewodniczącego zebrania został delegat Miasta i 

Gminy Nakło nad Notecią- Sławomir Napierała, a Sekretarzem i protokolantem z ramienia 

Biura ZMiGN- Hanna Forbrich (12 głosów „za”).  

Komisję Skrutacyjną wybrano w składzie: Jolanta Maślanka, Rodryk Szamlewski, 

Hanna Forbrich.  

Ad. 4-6)  

Przewodniczący Zebrania odczytał proponowany porządek obrad, który następnie 

przyjęto bez zmian (wynikiem głosowania 12 „za”).  

Przeprowadzono wybory Komisji Uchwał i Wniosków. Do Komisji wybrano: Jolantę 

Maślankę, Hannę Forbrich i Rodryka Szamlewskiego (12 głosów „za”).  

Mając na uwadze procedurę przyjęcia protokołu z poprzedniego Walnego Zebrania, w 

tym punkcie przewodniczący odwołał się do materiałów przekazanych listownie oraz drogą e-

mailową za pośrednictwem biura i zaproponował, aby nie odczytywano w całości protokołu 

sporządzonego z obrad, które odbyły się 10.06.2014 r. w Brzozie (gm. Nowa Wieś Wielka). 

Propozycję przyjęto jednomyślnie, uwag nie wniesiono. Protokół z poprzedniego Walnego 

Zebrania Członków Związku - zał. nr 2. 

Ad. 7)  

W kolejnym punkcie obrad przedstawiono sprawozdanie merytoryczno- finansowe 

Zarządu Związku z działalności Stowarzyszenia w latach 2011- 2014. Sprawozdanie 

przedstawił Prezes Zarządu Franciszek Strugała. Uzupełnieniem sprawozdania była 

tematyczna prezentacja multimedialna. Przedstawione zostały działania Związku podjęte od 

momentu wyboru nowych władz na kadencję w latach 2011- 2014. Przypomniano, że grono 
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członków organizacji poszerzyło się o członków wspierających- Stowarzyszenie „Partnerstwo 

dla Krajny i Pałuk” oraz Powiat Nakielski a oficjalnym partnerem zostało Stowarzyszenie 

Bractwo Bydgoskiego Węzła Wodnego. Podkreślono również dobrą współpracę z Urzędami 

Marszałkowskimi Województw. Zaznaczono, że sieciowe podejście do realizacji inwestycji 

na szlaku noteckim zaowocowało tym, że lokalizacje przystani wytypowane w ramach 

„InWater” ( Inicjatywa Wspólnotowa Interreg III B BSR), dziś w większości są już miejscami 

zagospodarowanymi i zapewniają możliwość bezpiecznego cumowania, stanowią „wrota” do 

atrakcji turystycznych gmin. Prowadzone były działania promocyjne w szerokim zakresie. 

Związek był obecny na wielu targach branżowych, korzystając z możliwości wystawiania się 

gościnnie na stoiskach gmin członkowskich lub Wielkopolskiej Organizacji Turystycznej w 

Poznaniu, ale także promował dotychczasowe dokonania samodzielnie. Związek brał również 

udział w przedsięwzięciach multimedialnych- filmach promocyjnych. Kolejno przedstawiono 

przebieg obrad Walnych Zebrań, posiedzeń Zarządu Związku oraz Komisji Rewizyjnej. 

Odniesiono się do najważniejszych wydarzeń roku 2011, m.in. w trakcie rejsu na otwarcie 

przystani w Czarnkowie na pokładzie statku „Wł. Łokietek” podpisany został list intencyjny 

w ramach Porozumienia Marszałków na rzecz dalszych działań związanych z rewitalizacją 

projektowanej MDW E 70 na terenie Polski. Zostały otwarte nowoczesne przystanie wodne w 

gminach członkowskich Związku: w Gminie Drawsko, Mieście Czarnków, Gminie Barcin 

(samorządy gminne prowadziły wszystkie inwestycje z dofinansowaniem unijnym). 

Zagospodarowane zostało także przez gminę nabrzeże Noteci w Ujściu. Rozbudowany został 

przystanek wodny na Noteci we Wrzeszczynie (gm. Wieleń). Największa inwestycja 

zrealizowana na szlaku to budowa Przystani Wodnej w Nakle nad Notecią, której inwestorem 

jest Powiat Nakielski. Inwestycje prowadzone przez samorządy nadnoteckie zostały 

uhonorowane Nagrodami Przyjaznego Brzegu: Drawsko, Czarnków, Barcin, Nakło nad 

Notecią. Wcześniej „Nagrodę Przyjaznego Brzegu” zdobyła również Gmina Santok, która 

jako pierwsza zagospodarowała nabrzeże Noteci, a teraz ma dalsze plany inwestycyjne. 

Związek Miast i Gmin Nadnoteckich został uhonorowany Laurem X- lecia Nagrody 

Przyjaznego Brzegu za konsekwentne rozwijanie szlaku wodnego Noteci oraz nowoczesne i 

spójne inwestycje. Ponadto, co sezon na Noteci odbywały się rejsy turystyczne, promocyjne i 

spacerowe. Na uwagę zasługuje aktywność członków Związku wspierających i honorowego, 

którzy prowadzą działania edukacyjne (np.: Uniwersytet Kazimierza Wielkiego w 

Bydgoszczy uruchomił unikatowy kierunek rewitalizacja dróg wodnych, Zespół Szkół 

Żeglugi Śródlądowej im. kmdr. Bolesława Romanowskiego w Nakle nad Notecią kształci 

techników eksploatacji portów i terminali. Wyższa Szkoła Środowiska w Bydgoszczy 
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realizuje kilkuletni projekt „AgroSafe- Wzmocnienie świadomości polskich rolników w celu 

zmniejszenia wpływu rolnictwa na eutrofizację”). Cegiełkę do dorobku ZMiGN dokładają też 

przedstawiciele Żeglugi Bydgoskiej Sp. z o.o. i Bractwa Bydgoskiego Węzła Wodnego w 

Bydgoszczy. Natomiast z nowym członkiem „Partnerstwem dla Krajny i Pałuk” 

zorganizowano w roku 2013 dwudniowe otwarcie sezonu turystycznego w Nakle nad 

Notecią, pokazując „Noteć jako produkt turystyczny.” Wykorzystywane są możliwie w jak 

najszerszym zakresie dostępne kanały promocji działań podejmowanych przez Związek. 

Przedstawiono również zakres spotkań, konferencji tematycznych z udziałem przedstawicieli 

Związku oraz wydarzeń targowych w kraju i poza granicami. ZMiGN był jednym z 

członków- założycieli I Sejmiku Żeglugi Śródlądowej, który odbył się w roku 2013 w 

Elblągu. Podkreślono, jeśli chodzi o dalsze plany inwestycyjne, że gminy członkowskie w 

nowych dokumentach planistycznych będą ujmowały działania związane z 

zagospodarowaniem nabrzeży i budową przystani, bulwarów. Dobrym przykładem jest tutaj 

Pakość, która takie zadania przewidziała w nowej „Strategii rozwoju Gminy Pakość na lata 

2014- 2024.” Gminy członkowskie mają konkretne zamierzenia inwestycyjne na kolejny 

okres programowania 2014- 2020.  

Związek bierze również udział jako partner wspierający w Projekcie Kluczowym 

„Kompleksowa promocja markowego produktu turystyki wodnej- Wielka Pętla 

Wielkopolski” (WRPO 2007-2013). Liderem Projektu jest Wielkopolska Organizacja 

Turystyczna w Poznaniu. Związek współfinansował rejs badawczy studentów UKW w 

Bydgoszczy oraz piesze zimowe wyprawy wzdłuż Noteci i Warty podróżnika Macieja 

Boinskiego (promocja „WPW.”) Działania Związku zaprezentowane zostały w „Kronice 

Wielkopolski” Nr 3 (151). Prezes Zarządu podziękował wszystkim członkom ZMiGN za 

pełne zaangażowanie, rzetelną pracę i realizację założeń programowych oraz owocną 

współpracę w minionym okresie.  Podziękowania zostały złożone również dla pracowników 

Biura Związku (sprawozdanie, prezentacja) zał. nr 3.   

Głos zabrał prof. Zygmunt Babiński, który stwierdził, że jest dumny, iż swoimi 

działaniami mógł wzmocnić efekt przedsięwzięć, jakie w ostatnim okresie zrealizował 

Związek. Podkreślił w swoim wystąpieniu, że Związek Miast i Gmin Nadnoteckich zrobił 

ogromny krok do przodu w rozwoju drogi wodnej E 70. Pogratulował członkom Związku 

spójnej współpracy, godnej wykorzystywania jako dobre praktyki.  

Ad. 8-9)  

Przedstawiono najważniejsze informacje dotyczące partnerstwa w projekcie „Z naturą 

na co dzień”- filmy i szkolenia zrealizowane w ramach projektu – Lider: TV Astra Studio 
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Poznań oraz dotyczące partnerstwa w projekcie „Kompleksowa promocja markowego 

produktu turystyki wodnej Wielka Pętla Wielkopolski” (WRPO 2007-2013)- Lider: WOT 

Poznań. Przedstawione zostały najważniejsze działania, które podjęto w ramach ww. 

projektów promocyjnych. Delegatom przekazano płyty dvd. Związek wykupił stosowne 

licencje do filmów zrealizowanych na terenie województw lubuskiego, wielkopolskiego i 

kujawsko- pomorskiego.  

Dyrektor Biura poinformowała zebranych, że do końca czerwca 2015 roku 

realizowany będzie projekt  „Kompleksowa promocja markowego produktu turystyki wodnej 

Wielka Pętla Wielkopolski- bis.” Związek nie ponosi w projekcie nakładów finansowych, jest 

partnerem wspierającym.  

Ad. 10) 

W dyskusji  nad złożonym sprawozdaniem i przedstawionymi informacjami głos 

zabrała Pani Żaneta Marciniak- przedstawiciel Marszałka Województwa Kujawsko- 

Pomorskiego. Podziękowała za zaproszenie do udziału w zebraniu. Omówiony został projekt 

ustawy Prawo wodne, który nakłada szereg obowiązków na samorządy. W dniu 2 marca br. 

zostanie w Toruniu zorganizowana debata na temat szans i zagrożeń związanych z 

wprowadzeniem w życie projektu tego aktu prawnego. Przygotowane zostało z ramienia 

Urzędu Marszałkowskiego i Zespołu ds. E 70 pismo do Prezydenta RP na temat 

śródlądowych dróg wodnych.  

Planowane są comiesięczne debaty na tematy związane z gospodarowaniem wodami 

śródlądowymi. W ramach działań na rzecz E 70 kontynuowany będzie rejs badawczy dla 

studentów na trasie Bydgoszcz- Berlin, trasa powrotna będzie stanowiła rejs promocyjny. Do 

współpracy zaproszeni zostaną włodarze miast i gmin nadnoteckich. Podjęta została też 

ponownie dyskusja na temat Konwencji AGN, co jest celowe na skutek licznych interpelacji i 

wniosków różnych środowisk. Pani Żaneta Marciniak poinformowała również, że w 

pierwszym półroczu br. Konwent Marszałków będzie obradował pod przewodnictwem 

Marszałka Województwa Wielkopolskiego. W tym względzie celowym byłoby wystosowanie 

pisma, by marszałkowie w sposób kompleksowy przyjrzeli się sprawom szerszej aktywizacji 

gospodarczej rzek. Trwają konsultacje społeczne aktualizacji planu gospodarowania wodami i 

planów gospodarowania ryzykiem powodziowym. KZGW przekaże samorządom do 

konsultacji mapy zagrożenia i ryzyka powodziowego. Pani Żaneta Marciniak zachęciła 

samorządy do interweniowania w tej sprawie w KZGW, bo te mapy zostały słabo 

przygotowane. W roku 2015 zostanie również wykonana aplikacja na urządzenia mobilne 

całego szlaku MDW E 70- na stronie www.mdwe70.pl do pobrania.    

http://www.mdwe70.pl/
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Głos zabrał, Edward Ossowski- Prezes Żeglugi Bydgoskiej Sp. z o.o., który 

pogratulował dotychczasowych osiągnięć członkom Związku Miast i Gmin Nadnoteckich. 

Poinformował, że uczestniczył w Sejmie RP na spotkaniu w sprawie projektu nowego Prawa 

Wodnego, które jest bardzo krytycznie postrzegane przez większość środowiska wodniaków i 

ludzi, którym leży na sercu dobro rozwoju śródlądowych dróg wodnych. Edward Ossowski 

prześle na adres Biura Związku informację, którą złożył do Ministerstwa jako uwagi do 

proponowanych zmian.   

Delegaci nie wnieśli uwag do sprawozdania i złożonych informacji.  

Ad. 11) 

Następnie głos oddany został zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej- 

Wiesławowi Własakowi (delegat Gminy Stare Kurowo), który odczytał Stanowisko Komisji 

Rewizyjnej z wnioskiem o udzielenie absolutorium dla Zarządu Związku za rok 2014. 

Stanowisko Komisji Rewizyjnej - zał. nr 4. 

Ad. 12) 

Przewodniczący Zebrania- Andrzej Wiśniewski odczytał treść projektu uchwały w 

sprawie przyjęcia sprawozdania merytoryczno- finansowego za rok 2014 i udzielenia 

absolutorium Zarządowi. Zarząd ZMiGN otrzymał pełne poparcie. W głosowaniu jawnym 

uzyskano - 12 głosów „za.” Uchwała nr 1/XXVIII/2015 Walnego Zebrania Członków 

Związku Miast i Gmin Nadnoteckich z 05 lutego 2015 r., Nakło nad Notecią w sprawie 

przyjęcia sprawozdania merytoryczno- finansowego za rok 2014 i udzielenia absolutorium 

Zarządowi Związku - zał. nr 5.  

W imieniu Zarządu Związku- Franciszek Strugała złożył podziękowanie za udzielone 

poparcie oraz pracę w minionej kadencji i minionym piętnastoleciu działalności organizacji.  

Przewodniczący Zebrania Andrzej Wiśniewski podziękował p. Franciszkowi Strugale 

za dotychczasowy wkład pracy w Zarządzie Związku. Poinformował zebranych, że Prezes 

Zarządu- Franciszek Strugała nie zamierza ubiegać się o wybór na kolejną kadencję. Głos 

przekazał V-ce Prezesowi Zarządu Sławomirowi Napierale, który stwierdził, że decyzja 

podjęta przez Prezesa nie jest dobrą wiadomością dla pozostałych członków Związku, ale 

należy ją w pełni zrozumieć i uszanować. W imieniu delegatów podziękował ustępującemu 

prezesowi Panu Franciszkowi Strugale za ogromną pasję z jaką pełnił swoją funkcję i za to, 

że „zaraził” wielu włodarzy gmin rozwojem i rewitalizacją śródlądowych dróg wodnych. 

Dzięki tej pasji osiągnięty został efekt synergii i dziś jest ta włożona przez lata praca 

widoczna w postaci wybudowanych przystani i marin ale także współpracy jaka nawiązała się 

pomiędzy poszczególnymi gminami. Pan Burmistrz Miasta i Gminy Nakło nad Notecią 
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Sławomir Napierała odczytał i wręczył, Franciszkowi Strugale pamiątkowy grawerton. W 

tym miejscu p. Franciszek Strugała podziękował za słowa uznania, stwierdził również, że w 

gronie delegatów jest kilka osób, które świetnie poradzą sobie w roli Prezesa Zarządu. 

Podziękował za dotychczasową współpracę delegatom oraz pracownikom Biura Związku.  

Następnie poproszono panią Esterę Serówkę- Dyrektor Ujskiego Domu Kultury w 

Ujściu, której podziękowano za dotychczasową współpracę, w związku z zakończeniem pracy 

zawodowej.  

Ad. 13) 

Komisja Skrutacyjna w osobach: Jolanta Maślanka- przewodnicząca, Hanna Forbrich, 

Rodryk Szamlewski została powołana na etapie powoływania Komisji Uchwał i Wniosków 

dzisiejszego zebrania.  

Ad. 14) 

Przystąpiono do wyborów Prezesa Zarządu Związku. Przewodniczący Zebrania 

poprosił o zgłaszanie kandydatur na Prezesa. Ustępujący Prezes Zarządu Franciszek Strugała 

zgłosił kandydaturę p. Marka Tchórzki- delegata Gminy Drawsko. Podkreślił tu konieczność 

ścisłej współpracy Prezesa Zarządu z Biurem Związku oraz dotychczasowe dokonania p. 

Marka Tchórzki w zakresie zagospodarowania terenu przy Noteci.   

Kandydat wyraził zgodę. Przegłosowano zamknięcie listy kandydatów. W głosowaniu 

tajnym pan Marek Tchórzka uzyskał 12 głosów „za,” tym samym został wybrany nowym 

Prezesem Zarządu ZMiGN.  

Przewodniczący Zebrania odczytał treść uchwały nr 2/XXVIII/2015 Walnego 

Zebrania Członków Związku Miast i Gmin Nadnoteckich z dnia 05 lutego 2015 r., Nakło nad 

Notecią w sprawie wyboru Prezesa Zarządu Związku Miast i Gmin Nadnoteckich. Prezes 

Marek Tchórzka podziękował delegatom za okazane zaufanie i życzliwość. Podkreślił, że 

ciężko będzie dorównać poprzedniemu Prezesowi, ale uczyni co w jego mocy, by nie zawieść 

pokładanego zaufania.  

Uchwała nr 2/XXVIII/2015 Walnego Zebrania Członków Związku Miast i Gmin 

Nadnoteckich z dnia 05 lutego 2015 r., Nakło nad Notecią w sprawie wyboru Prezesa Zarządu 

Związku Miast i Gmin Nadnoteckich - zał. nr 6.      

W trakcie pracy Komisji Skrutacyjnej kpt. Grzegorz Nadolny przedstawił założenia 

tegorocznego Flisu Noteckiego, który ma mieć charakter rejsu badawczego (studenckiego) na 

trasie Bydgoszcz- Kostrzyn. Nadmienił, że od Kostrzyna do Berlina w rejsie uczestniczyć 

będzie ekipa telewizyjna z Bydgoszczy. Planuje się, że na powrocie w rejsie uczestniczyć 

będą włodarze gmin nadnoteckich oraz przedstawiciele Urzędów Marszałkowskich. Rejs 
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odbędzie się w czerwcu br. Kpt. Grzegorz Nadolny złożył również podziękowania za 

wieloletnią współpracę panu Franciszkowi Strugale oraz p. Esterze Serówce.  

Ad. 15) 

Następnie przystąpiono do wyborów Zarządu. Przewodniczący Zebrania poprosił 

Delegatów o zgłaszanie kandydatur. Zgłoszono niżej wymienione kandydatury:  

- Franciszek Strugała- delegat Gminy Miasta Czarnków- kandydat wyraził zgodę na 

kandydowanie,  

- Sławomir Napierała- delegat Miasta i Gminy Nakło nad Notecią- kandydat wyraził 

zgodę na kandydowanie, 

- Andrzej Wiśniewski- delegat Gminy Zwierzyn- kandydat wyraził zgodę na 

kandydowanie,  

- Maciej Pietruszak- delegat Miasta i Gminy Drezdenko- kandydat wyraził zgodę na 

kandydowanie, 

- Roman Wrotecki- delegat Miasta i Gminy Ujście- kandydat wyraził zgodę na 

kandydowanie, 

- Wojciech Oskwarek- delegat Gminy Nowa Wieś Wielka- kandydat wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Przegłosowano zamknięcie listy kandydatów- jednogłośnie „za.” 

W wyniku tajnego głosowania kandydaci, którzy weszli w skład Zarządu Związku  

uzyskali następującą liczbę głosów:  

- Franciszek Strugała- delegat Gminy Miasta Czarnków- 12 głosów „za,”  

- Sławomir Napierała- delegat Miasta i Gminy Nakło nad Notecią- 12 głosów „za,” 

- Andrzej Wiśniewski- delegat Gminy Zwierzyn- 12 głosów „za,”  

- Maciej Pietruszak- delegat Miasta i Gminy Drezdenko- 12 głosów „za,” 

- Roman Wrotecki- delegat Miasta i Gminy Ujście- 12 głosów „za,” 

- Wojciech Oskwarek- delegat Gminy Nowa Wieś Wielka- 12 głosów „za.” 

Wszystkie oddane głosy były ważne. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 

stwierdzono. Protokół Komisji Skrutacyjnej odczytała przewodnicząca Jolanta Maślanka.  

Odczytano treść uchwały nr 3/XXVIII/2015 Walnego Zebrania Członków Związku 

Miast i Gmin Nadnoteckich z dnia 05 lutego 2015 r., Nakło nad Notecią w sprawie wyboru 

Zarządu Związku Miast i Gmin Nadnoteckich.  

Uchwała nr 3/XXVIII/2015 Walnego Zebrania Członków Związku Miast i Gmin 

Nadnoteckich z dnia 05 lutego 2015 r., Nakło nad Notecią w sprawie wyboru Zarządu 

Związku Miast i Gmin Nadnoteckich - zał. nr 7.   
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W trakcie pracy Komisji Skrutacyjnej głos zabrał p. Edward Ossowski- Prezes 

Zarządu Żeglugi Bydgoskiej Sp. z o.o. Poinformował o planach zorganizowania obrad 

gremiów decydujących o stanie wód śródlądowych w obiekcie Przystani Wodnej w Nakle nad 

Notecią tak, by obiekt ten promować.  

Starosta Nakielski- Tomasz Miłowski zaprosił delegatów Związku Miast i Gmin 

Nadnoteckich na 19 czerwca 2015 r. do Nakła na zakończenie Flisu Noteckiego.  

Pani Estera Serówka poinformowała o planowanych na sezon imprezach w Ujściu. 

Będą to zawody kajakowe o charakterze rekreacyjnym połączone z koncertem- szanty. 

Chodzi o zaproszenie mieszkańców nad Gwdę i Noteć.  

Ad. 16)  

Przewodniczący Zebrania poprosił o zgłaszanie kandydatur na członków Komisji 

Rewizyjnej. Podano niżej wymienione kandydatury:  

- Wiesław Własak- delegat Gminy Stare Kurowo- kandydat wyraził zgodę na 

kandydowanie, 

- Wiesław Kończal- delegat Miasta i Gminy Pakość- kandydat wyraził zgodę na 

kandydowanie, 

- Zygmunt Jasiewicz- delegat Miasta i Gminy Krzyż Wlkp.- kandydat reprezentowany 

przez upoważnionego przedstawiciela wyraził zgodę na kandydowanie,  

- Michał Pęziak- delegat Gminy Barcin- kandydat wyraził zgodę na kandydowanie, 

- Elżbieta Rybarczyk- delegat Miasta i Gminy Wieleń- kandydatka reprezentowana 

przez upoważnionego przedstawiciela wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przegłosowano zamknięcie listy kandydatów- jednogłośnie „za.” Przewodniczący Zebrania 

ogłosił pięciominutową przerwę w obradach.  

Po przerwie przystąpiono do głosowania na  Członków Komisji Rewizyjnej. Wyniki 

tajnego głosowania zostały podane przez p. Jolantę Maślanka. Do Komisji Rewizyjnej 

Związku Miast i Gmin Nadnoteckich wybrani zostali: 

- Wiesław Własak- delegat Gminy Stare Kurowo- 12 głosów „za,” 

- Wiesław Kończal- delegat Miasta i Gminy Pakość- 12 głosów „za,” 

- Zygmunt Jasiewicz- delegat Miasta i Gminy Krzyż Wlkp.- 12 głosów „za,”  

- Michał Pęziak- delegat Gminy Barcin- 12 głosów „za,” 

- Elżbieta Rybarczyk- delegat Miasta i Gminy Wieleń- 12 głosów „za.” 

Przewodniczący Zebrania odczytał treść uchwały nr 4/XXVIII/2015 Walnego 

Zebrania Członków Związku Miast i Gmin Nadnoteckich z dnia 05 lutego 2015 r., Nakło nad 

Notecią w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej Związku Miast i Gmin Nadnoteckich. 
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Uchwała nr 4/XXVIII/2015 Walnego Zebrania Członków Związku Miast i Gmin 

Nadnoteckich z dnia 05 lutego 2015 r., Nakło nad Notecią w sprawie wyboru Komisji 

Rewizyjnej Związku Miast i Gmin Nadnoteckich - zał. nr 8.        

W trakcie pracy Komisji Skrutacyjnej pani Żaneta Marciniak odczytała 

okolicznościowy List kierowany na ręce Prezesa Związku Franciszka Strugały od p. 

Sławomira Kopyść- Członka Zarządu Województwa Kujawsko- Pomorskiego.  

Ad. 17)  

Przewodniczący Zebrania odczytał treść projektu uchwały w sprawie przeniesienia 

nadwyżki przychodów nad kosztami za rok 2014. Przystąpiono do głosowania w wyniku, 

którego uzyskano wynik- 11 głosów „za” przyjęciem uchwały, głosów „wstrzymujących się” 

i „przeciw” nie stwierdzono. Z uwagi na inne obowiązki służbowe zebranie opuścił delegat 

Miasta i Gminy Drezdenko. Uchwała nr 5/XXVIII/2015 Walnego Zebrania Członków 

Związku Miast i Gmin Nadnoteckich z dnia 05 lutego 2015 r., Nakło nad Notecią w sprawie 

przeniesienia nadwyżki przychodów nad kosztami za rok 2014, która zwiększy przychody 

2015 roku - zał. nr 9.   

Następnie Przewodniczący Zebrania odczytał uchwałę w sprawie planu działania 

Związku na rok 2015. W głosowaniu jawnym uzyskano wynik- 11 głosów „za.”  

Uchwała nr 6/XXVIII/2015 Walnego Zebrania Członków Związku Miast i Gmin 

Nadnoteckich z dnia 05 lutego 2015 r., Nakło nad Notecią w sprawie planu działania Związku 

na rok 2015 - zał. nr 10. 

Kolejną uchwałą przedstawioną przez Przewodniczącego Zebrania była uchwała w 

sprawie budżetu Związku na rok 2015. Uchwała została przyjęta jednogłośnie- 11 „za.” 

Uchwała nr 7/XXVIII/2015 Walnego Zebrania Członków Związku Miast i Gmin 

Nadnoteckich z dnia 05 lutego 2015 r., Nakło nad Notecią w sprawie planu budżetu Związku 

na rok 2015 - zał. nr 11. 

Ad. 18) 

Ostatni punkt obrad- dyskusję i wolne wnioski zrealizowano w trakcie zebrania, w 

czasie prac Komisji Skrutacyjnej.  

Dyrektor Biura Związku zaprosiła delegatów na dzień 14 lutego 2015 r. na Targi 

„Wiatr i Woda” do Warszawy. Poinformowała o tym, że Związek rekomendował do Nagrody 

Przyjaznego Brzegu działania na rzecz E 70 na szczeblu województw. Dyrektor Biura- Hanna 

Forbrich złożyła podziękowania gospodarzom spotkania Panu Tomaszowi Miłowskiemu- 

Staroście Powiatu Nakielskiego oraz Sławomirowi Napierała- Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Nakło nad Notecią za życzliwą pomoc w przygotowaniu obrad XXVIII Walnego Zebrania 
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Członków (sprawozdawczo- wyborczego). Starosta Nakielski otrzymał egzemplarz „Kroniki 

Wielkopolski,” w której opisane były działania Związku i wywiad z Prezesem Franciszkiem 

Strugałą.  

Przewodniczący Zebrania- Andrzej Wiśniewski podziękował Delegatom za aktywny 

udział w obradach i zaproszonym gościom za udział w dyskusji. Poprosił również delegatów 

o pozostanie po obradach Walnego na krótkie posiedzenie Zarządu Związku i Komisji 

Rewizyjnej, w celu ich ukonstytuowania.  

Na tym spotkanie zakończono, protokół podpisano. 

 

PODPISY: 

PRZEWODNICZĄCY ZEBRANIA /-/ Andrzej Wiśniewski 

SEKRETARZ ZEBRANIA /-/ Hanna Forbrich  

 

 

 


